
Schriftelijke vraag van Sonia Van Laere, provincieraadslid, aan de deputatie van Vlaams-
Brabant 
Over de Provinciale Commissie voor Studiebeurzenstichtingen 

 
Beste, 
 
De Commissie voor Studiebeursvoorzieningen van Brabant is een commissie die 
studiebeurzen uitkeert aan personen. De inkomsten daarvan haalt men uit nalatenschappen. 
 
In de resultatenrekeningen van de Vlaams-Brabantse Commissie lezen we dat er voor het 
schooljaar 2011-2012 voor ongeveer 64.000 euro aan studiebeurzen is uitgekeerd. Nochtans 
heeft de commissie een budget dat ettelijke malen hoger ligt, zo blijkt uit de balansrekening. 
 
Hierover had ik volgende vragen: 

- Hoe komt het dat men maar voor 64.000 euro subsidies uitkeerde? 
- Wat gebeurt er met het overgebleven geld binnen deze commissie? Schiet deze 

commissie niet een beetje zijn doel voorbij als de overheadkosten en onkosten meer 
bedragen dan het uiteindelijke vervullen van het doel? 

- Op welke manier worden potentiële rechthebbenden op de hoogte gebracht van het 
bestaan van deze commissie? 

 


